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Förslag av ledamöter 

 

- Mats Näslund föreslås för omval till ordförande för perioden 2018. 

 
- Tom Wallin föreslås för omval för perioden 2018-2019.  

 
- Pialena Wihlborg föreslås för omval för perioden 2018-2019. 

 

- Ulrika Nilsson föreslås väljas för perioden 2018-2019.  
 

Vem är Ulrika Nilsson, 44 år? 

Uppväxt i Gävle. Engagerad funktionär i Friskis&Svettis Gävle sedan 1995. Var från början värd och 

blev 2000 ledare. Har under åren varit delaktig i ledaruttagning, uppföljning och när Gävle 2007 var 

värd för årsstämman var jag stämmogeneral. Har även varit styrelseledamot två gånger tidigare.  

  

Det bästa med Friskis är att jag känner mig som hemma. Gillar att det finns träning för alla och att 

man kan komma som man är och det känns mäktigt att tänka på att vi är över 500 000 medlemmar. 

Något vi ska värna om är våra värderingar. Med dom i ryggen så ger det en tydlig riktning.     

Är till yrket barnmorska och jobbar på kvinnokliniken i Gävle. Har under 6 år varit tjänstledig för 

fackligt uppdrag och var då styrelseledamot i Vårdförbundets förbundsstyrelse samt 

avdelningsordförande här i Gävleborg.   

 

Vad kan jag då bidra med i styrelsen? Framförallt är det mitt stora engagemang och min kärlek till 

föreningen. Jag vill att vi ska fortsätta växa så fler får ta del av rörelseglädjen men också värna om de 

medlemmar vi redan har. Så de fortsatt kan känna sig sedda och välkomna. Värnar också om våra 

ideella funktionärer som behöver få synas, höras och känna de gör ett bra uppdrag.   

Vi behöver också vara en god arbetsgivare och ge de anställda förutsättningarna för att föreningen 

ska ta oss den riktning styrelsen har planer för.  

 

Jag tror även att mina år som facklig kan vara till nytta i då jag där fick mycket erfarenhet om 

medlemsvärde, förhandlingar av olika slag, arbetsledning och framförallt styrelsearbete!   

 
Förslag av revisor 

 
- Karin Bäckström föreslås för omval perioden 2018. 

http://gavle.friskissvettis.se/hem

